

告示 Notice

由於本港新型冠狀病毒疫情不斷變化，為確保分行可持續提供服務，並保障客戶及員工的健康，花旗銀行元朗分行於2022年5月5日至2022年5月6日暫時關閉，以便進行徹底清潔及消毒。期間客戶可前往花旗銀行荃灣分行使用分行服務。

客戶亦可透過我們的Citi Mobile® App或網上銀行使用全天候銀行服務，立即掃描下載二維碼啟動Citi Mobile® App以享受更快捷、更輕鬆的數碼銀行體驗。更多有關分行最新營業時間及暫停服務通知，亦可透過以下二維碼瀏覽。

如有任何查詢，請致電 2860 0316。

不便之處，敬希原諒。

In light of the rapidly evolving COVID-19 situation in Hong Kong, and in order to safeguard the health and safety of clients and employees while maintaining the availability of banking services, Citibank Yuen Long Branch is temporarily closed from May 5, 2022 to May 6, 2022 for deep cleaning and disinfection. Clients can visit our Citibank Tsuen Wan Branch for branch services.

Clients are advised to use our Citi Mobile® App or Online Banking for 24/7 banking services. Scan the QR Code below to download and enjoy a faster and easier digital banking experience with Citi Mobile® App now. Please check out the latest branch opening hours and service suspension notice as below.

For enquiries, please call 2860 0316.

We apologize for any inconvenience caused.



最新分行營業時間
及暫停服務通知



Latest branches opening hours
& Services suspension notice



Citi Mobile® App

May 5 2022

